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Zápis z 12. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves, 
konaného 27. září 2012 v 18.00 hodin v sokolovně v Moravské Nové Vsi

Přítomni: Fila Jiří, Mgr.
Gréeová Eva
Glos Jaroslav
Košut Marek, Mgr.
Maděřič Jan
Parma Zbyněk, Ing.
Šrámek Pavel, Bc.
Vaněk Radek, Ing.
Zugar Pavel, Ing.

                       Petrjanošová Soňa, Mgr.
                       Tuček Jan

Omluveni: Krutáková Jana, Ing.
                       Kučera Jaroslav
                       Sládek Tomáš, Ing.
                       Valihrach Milan

Neomluveni:   -

Zapisovatel: Frýdková Petra, Bc.

Ověřovatelé: Fila Jiří, Mgr.
Tuček Jan

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 12. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse.

12. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse 
Mgr. Marek Košut a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci 
obvyklým a v souladu se zákonem o obcích.  Přítomno je 11 členů, 4 jsou omluveni. 
Zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 12. veřejného zasedání zastupitelstva:

  1. Zahájení
  2. Zpráva o činnosti rady městyse
 3. Převody majetku
  4. Návrh rozpočtového opatření č. 2/2012
  5. Zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva

              6. Zpráva Finančního výboru zastupitelstva
  7. Různé
  8. Připomínky členů zastupitelstva městyse
  9. Připomínky občanů
10. Závěr
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Starosta městyse navrhl vyřadit body Zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva a Zpráva 
finančního výboru zastupitelstva, neboť nebyly včas k dispozici.

Usnesení č. 1/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo vyřazení bodu Zpráva 
Kontrolního výboru zastupitelstva z programu zasedání zastupitelstva.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo vyřazení bodu Zpráva Finančního 
výboru zastupitelstva z programu zasedání zastupitelstva.

H: 10 pro 1 proti 0 zdržel se
                                                           Bc. Šrámek 

Připomínky z řad zastupitelů:
Pan Jan Maděřič apeloval, aby bylo co nejdříve svoláno další zasedání zastupitelstva městyse,
a to kvůli projednání zpráv z finančního a kontrolního výboru zastupitelstva, které byly 
z dnešního programu staženy. Starosta městyse souhlasil a další zasedání zastupitelstva bude 
svoláno za 14 dní.

Usnesení č. 3/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku zápisu     
Bc. Petru Frýdkovou

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 4/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu Mgr. Jiřího Filu.

H: 10 pro 0 proti 1 zdržel se
                                                                                               Mgr. Fila
Usnesení č. 5/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu Jana 
Tučka.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 6/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zápis z minulého zasedání
zastupitelstva ze dne 14.8.2012.

H: 11 pro 0 proti 1 zdržel se
                                                                                               p. Maděřič 
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Bod č. 2 - Zpráva o činnosti rady městyse

Usnesení č. 7/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti Rady městyse
Moravská Nová Ves. 

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

K činnosti rady městyse nevzešly připomínky z řad zastupitelů.

Bod č. 3 - Převody majetku - Zrušení prodeje pozemku parc. č. 1449 a 
prodej pozemků parcela č. 1445 a 1446

Rada městyse projednala žádost pana Jana Horníčka o zrušení prodeje pozemku parc. č. 1449 
a prodej pozemků parc. č. 1445 a 1446, vše k.ú. Moravská Nová Ves. Zastupitelstvo městyse 
usnesením č. 12/8/2011 ze dne 20.12.2012 schválilo prodej pozemku parc. č. 1449 o výměře 
1594 m2 panu Horníčkovi. Prodej nebyl doposud realizován. Kupující v rámci projektové 
přípravy zjistil, že pozemek není pro jeho záměr využitelný, neboť je dotčený ochrannými 
limity připravované silnice R55 (zejména mimoúrovňové křižovatky) a ochranným pásmem 
vedení vysokého napětí. Kupující proto žádá o zrušení prodeje a proti tomu o prodej pozemků 
parc. č. 1445 a 1446 o celkové výměře 1831 m2. I tyto pozemky jsou dotčeny omezeními, a 
sice ochranným pásmem vedení VN a dále obslužnou komunikací navrženou v územním 
plánu pro případ realizace silnice R55. Omezení nicméně neznemožňují realizaci záměru. 
Rada městyse navrhuje oddělit geometrickým plánem část pozemku určenou pro obslužnou 
komunikaci a zbytek parcel prodat žadateli za cenu 300,- Kč/m2. Rada městyse se touto 
otázkou zabývala na své schůzi dne 23.7.2012 kdy usnesením č. 14b/44/2012 doporučila části 
pozemků prodat. Nyní byly geometrem sděleny přesné výměry obou v budoucnu oddělených 
pozemků, kdy pro prodej je potřeba schválit záměr prodeje. Z pozemku parc. č. 1445 bude 
oddělena část o výměře 949 m2 (z celkových 1731 m2) a z pozemku parc. č. 1446 bude 
oddělena část o výměře 882 m2 (z celkových 1029 m2).

Usnesení č. 8/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej části pozemku 
parc. č. 1445 o výměře 949 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves a dále schválilo prodej části 
pozemku parc. č. 1446 o výměře 882 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves, které vzniknou 
oddělením z pozemku na základě geometrického plánu, a to za cenu 300 Kč/m2, panu Janu 
Horníčkovi, bytem u Sokolovny 914, Moravská Nová Ves. Náklady spojené s vkladem do 
KÚ a zpracováním geometrického plánu nese žadatel. 

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 - Záměr prodeje části pozemku parc. č. 1319

Rada městyse projednala žádost Ing. Veroniky Sečkářové, bytem Lipová 896, o prodeji části 
pozemku parc. č. 1319 v k.ú. Moravská Nová Ves o výměře 33 m2. Pozemek se nachází mezi 
pozemky parc. č. 1202 a 1284. Jedná se o konec již neexistující cesty za domy na ulici
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Lipová. Uvedená cesta již není v terénu patrná a není používaná. Naopak je využívána 
vlastníky sousedních pozemků pro jejich potřebu jakožto zahrada. Pozemek není zatížen 
žádnými věcnými břemeny a nenachází se na něm inženýrské sítě. Pro městys nemá žádné
využití. Zájemce byl upozorněn, že pozemek je veden jako ostatní komunikace a pro stavební 
využití bude nezbytná změna územního plánu. Pozemek je veden jako ostatní komunikace, 
rada městyse proto navrhuje cenu 58,- Kč za 1 m2 plochy. (Za tuto cenu byly vykupovány 
pozemky vedené jako ostatní komunikace). Žadatel si nechá na vlastní náklady zhotovit 
geometrický plán nezbytný pro oddělení pozemku a veškeré další náklady spojené s prodejem 
pozemku (žádost č.j. 1162/2012 ze den 30.8.2012).

Usnesení č. 9/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej části pozemku 
parc. č. 1319 o výměře 33 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves, který vznikne oddělením z pozemku 
na základě geometrického plánu, a to za cenu 58,- Kč/m2, Ing. Veronice Sečkářové, bytem 
Lipová 896, Moravská Nová Ves. Náklady spojené s vkladem do KÚ a zpracováním 
geometrického plánu nese žadatel.  

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 - Záměr nákupu pozemků parc. č. 1057/2, 1331/5  1331/4

Rada městyse projednala návrhy smluv na nákup nemovitostí - pozemků pod veřejnými 
prostranstvími na ulicích Květná, V Zahradách, Na Výsluní, Zákoutí a pozemků pod 
hřbitovem. Na cenu pozemků byly zpracovány znalecké posudky. V rozpočtu pro rok 2012 
byla v paragrafu 3639-6130 vyčleněna částka 200.000,- Kč na nákup pozemků. Návrhy smluv 
byly doručeny vlastníkům předmětných pozemků. Částka byla již vyčerpána. V RO č. 2/2012 
se navrhuje navýšení částky o 100.000,- Kč. Rada městyse doporučuje zastupitelstvu městyse 
schválit nákupy pozemků od vlastníků pozemků v tom pořadí, ve kterém vyjádřili souhlas 
s odkupem, a to do výše uvolněných rozpočtových prostředků. Zbylí majitelé pozemků budou 
uspokojeni v příštím roce, popřípadě v druhé polovině roku, dle finančních možností městyse. 

Podařilo se zajistit souhlas s odprodejem dalších pozemků , a to pozemků parc. č. 1057/2 o 
výměře 1328 m2, 1331/5 o výměře 88 m2, 1331/4 o výměře 81 m2, vše v k.ú. Moravská 
Nová Ves, a to za cenu určenou znaleckým posudkem, tj. 58,595 Kč/m2. Celková cena za 
pozemky je 87.719,- Kč. 

Usnesení č. 10/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku p.č. 
1057/2 o výměře 1328 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves. Kupní cena je 77.815,- Kč. Náklady 
spojené s nákupem pozemku jdou k tíži kupujícího.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 11/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku p.č. 
1331/5  o výměře 88 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves. Kupní cena je 5.157,- Kč. Náklady 
spojené s nákupem pozemku jdou k tíži kupujícího.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se
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Usnesení č. 12/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemku p.č. 
1331/4 o výměře 81 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves. Kupní cena je 4.747,- Kč. Náklady 
spojené s nákupem pozemku jdou k tíži kupujícího.

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 4 - Návrh rozpočtového opatření č. 2/2012

Starosta městyse přednesl návrh rozpočtového opatření č. 2/2012.
Nedělitelnou součástí zápisu je návrh rozpočtového opatření č. 2/2012.

Usnesení č. 13/12/2012
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočtové opatření č. 
2/2012 v souladu s ustanovením § 16 odst. 3 písm. a) zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů. Na straně příjmů byl rozpočet navýšen o 506.400,- Kč, 
celkové příjmy po navýšení činí 24.675.800,- Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o 
506.400,- Kč, celkové výdaje po navýšení činí 26.487.900,- Kč. 

H: 11 pro 0 proti 0 zdržel se

Starosta městyse sdělil, že v tomto rozpočtovém opatření není počítáno s navýšením dotace 
pro FK Mor. Nová Ves. Žádost o navýšení dotace bude řešena na dalším zasedání 
zastupitelstva městyse přibližně za 14 dní. 

Bod č. 5 - zpráva kontrolního výboru zastupitelstva
Staženo z programu 

Bod č. 6 - zpráva finančního výboru zastupitelstva
Staženo z programu 

Bod č. 7 - Připomínky členů zastupitelstva

P. Tuček - upozornil na obrubníky v ulici K Záhumní (na rohu u domu p. Vašíčkové), které 
jsou ve špatném stavu. Navrhuje jejich opravu. 
Odpověď p. starosty - obrubníky mohou Služby p.o. doplnit. 

Bod č. 8 - Připomínky z řad občanů

P. Šimáček - upozornil na špatnou akustiku v sále sokolovny, navrhuje řešit ozvučení,
mluvené slovo je nesrozumitelné. Dále se ptá, proč jsou zápisy z jednání rady a zastupitelstva 
dávány na web městyse se zpožděním (z jednání rady 2 až 3 měsíce zpoždění). 



6

Odpověď p. starosty - budeme řešit pořízení ozvučení. Co se týče zápisů z rady - vkládám na 
web více zápisů dohromady (4), teď tam není jen zápis posledního zasedání. 

P. Šimáček - vznesl připomínky ohledně stavebních zakázek městyse. Proč nebyla oslovena 
firma, kterou zastupuje. 
Odpověď p. starosty - konstatoval, že pan Šimáček byl osloven, účastnil se prohlídky
staveniště parkoviště. VŘ se mohou zúčastnit všechny firmy, neboť je vyvěšeno na internetu. 

P. Šimáček - se dotazoval, proč nejsou vkládána všechna VŘ  na internet. Dle jeho názoru 
nejsou podporovány firmy v Mor. Nové Vsi. Opravy silnic nejsou provedeny řádně. 
Odpověď p. starosty - na opravy silnic bylo osloveno 5 velkých standardních firem. Jedná se 
o jedinou zakázku, která byla provedena touto formou, a to na základě rozhodnutí rady 
městyse. Byla vybrána nejlevnější firma. Všechny ostatní zakázky městyse byly zadávány 
externí firmou.   

P. Jeřábek - Kdo kontroluje opravy silnic z odborného hlediska? Zdá se mu, že pracovníci 
z firmy nepracují efektivně (opírají se o lopaty). 
Odpověď p. starosty - jejich práci koordinuje a přebírá p. Kučera. Co se týče jejich přístupu 
k práci, to je problém jejich zaměstnavatele, pro nás je důležité, že práce jsou provedeny. 
V příštím roce se plánuje dokončení oprav silnic ve zbytku obce. 

P. Salajka - poukázal na špatné ozvučení sálu.
Odpověď p. starosty - budeme řešit pořízení ozvučení. 

P. Bučková - upozornila na zídku v ulici Nárožní, která je v havarijním stavu a ohrožuje 
kolemjdoucí. 
Odpověď p. starosty - pokud ohrožuje veřejnost, vyzveme majitele k odstranění.
p. Kalužík - informoval, že každý může na tuto skutečnost poukázat na stavebním úřadě a
požádat o odstranění stavby.

P. Salajka -  kde a kdy bude vyřízena žádost od občanů? 
Odpověď p. starosty - v pondělí, na zasedání rady městyse, na základě písemného dotazu.

P. Salajka - upozornil na nevhodné chování nepřizpůsobivé skupiny občanů v obci. Dále 
upozornil pana strážníka, když řeší dopravní přestupek před poštou, nemohou vozidla stojící 
za ním projet.    

P. Valná - vznesla otázku, zda je řešeno něco v kauze sběrného dvora.
P. starosta - byl jsem osobně na DSO, prostudoval jsem jejich PD, vše bude předáno stavební
komisi. S dráhami je řešen pronájem, do budoucna odkoupení pozemků. 

P. Salajka - konstatoval, že nákladní auta a kamiony firmy VKV stojí v obci i v protisměru.
Upozornil na tuto skutečnost přítomného strážníka Mgr. Vaška.   
P. starosta - vlastníka společnosti VKV jsem na tento přestupek upozorňoval osobně. Pan 
strážník to bude řešit. 
p. Kalužík - sdělil přítomným, že ve věci výstavby FV elektrárny pochybil stavební úřad, 
který neoslovil všechny účastníky řízení. 
P. starosta - souhlasí s pochybením stavebního úřadu. Výstavba FV elektrárny byla schválena 
během 10 dnů na základě veřejnoprávní smlouvy, v jiných případech je taková záležitost 
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řešena cca půl roku. Není k nalezení územní povolení. Největším problémem jsou špatně
postavené smlouvy - velmi nízké platby obci.

p. Kalužík - doporučuje, aby byla v místním rozhlase hlášena otevírací doba sběrného dvora, 
neboť občané vozí křoví a trávu pod vinohrady, okolo obce, k cestám. 

p. Zemánková - upozornila na kouř a zápach z pálení v zahradách, který se často line na 
dvorek areálu školky. Děti se tam v dopoledních hodinách hrají a musí tento kouř dýchat. 
Odpověď p. starosty - sdělil, aby se v takovém případě obraceli se na pana strážníka, který 
tyto přestupkové záležitosti zkontroluje.

p. Maděřič - se dotázal, zda má městys nějaký příjem z fungování FV elektrárny.
Odpověď p. starosty - městys nemá příjem žádný. Zástupci firmy poslali jedinou částku ve 
výši 77 tis. Kč, kterou jsme nepřijali. Oproti tomu byl této firmě zaslán dopis o neplatnosti 
smluv. Obávám se, že celá tato záležitost skončí u soudu. 

Ing. Valný - jak se vypořádáte s problémem sběrného dvora? 
Odpověď p. starosty - na tuto akci byla čerpána dotace, doba udržitelnosti projektu trvá ještě 2 
roky. Po tuto dobu je nejlepším řešením na problémy moc neupozorňovat, neboť by mohla 
být ohrožena dotace a mohlo by dojít k jejímu vrácení i se 100% penále. 

Pan starosta informoval přítomné, že městys byl velmi úspěšný při žádostech o dotaci ze 
SFŽP - městysi byla schválena dotace na sanaci svahu a přislíbeny jsou dotace na zametací 
vozidlo, obnovu sokolovny a obnovu DPS. 

Starosta Městyse Moravská Nová Ves p. Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům a 
občanům za účast a ukončil 12. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves 
ve 20.30 hodin.

V Moravské Nové Vsi 4. 10. 2012

Mgr. Marek Košut Jaroslav Kučera
          starosta   místostarosta

Ověřovatelé: Mgr. Jiří Fila
                       

   Jan Tuček

Zapisovatelka:  Bc. Petra Frýdková
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